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!
INSTRUCTIONS PERTAINING TO RISK OF FIRE OR INJURY TO PERSONS

READ ALL INSTRUCTIONS

IMPORTANT SAFETY 
INSTRUCTIONS

SAVE THESE INSTRUCTIONS

Tel: (613) 342-5424, Fax: (800) 263-4598

Shade

Switch

Bulb 
Type A Max 40W

(not included)

Spinner
Nut

SAFETY PRECAUTIONS:

INSTALL THE LAMP AS SHOWN:

1.  DO NOT PLUG IN LAMP TO POWER BEFORE INSTALLATION IS COMPLETE.
2.  CAUTION- THIS PORTABLE LAMP HAS A POLARIZED PLUG (ONE BLADE IS WIDER THAN THE OTHER)
      AS A SAFETY FEATURE TO REDUCE THE RISK OF ELECTRIC SHOCK. THIS PLUG WILL FIT IN A 
      POLARIZED OUTLET ONLY ONE WAY. IF THE PLUG DOES NOT FIT FULLY IN THE OUTLET, REVERSE THE 
      PLUG. IF IT STILL DOES NOT FIT, CONTACT A QUALIFIED ELECTRICIAN. NEVER USE WITH AN 
      EXTENSION CORD UNLESS PLUG CAN BE FULLY INSERTED. DO NOT ALTER THE PLUG.      AC ONLY.
3.  INSTALL PROPER BULB TYPE AND WATTAGE. 
4.  TO CLEAN THE FIXTURE, TURN OFF THE POWER, WAIT FOR IT TO COOL, AND WIPE THE FIXTURE WITH A
      CLEAN, SOFT CLOTH.
NOTE:  Product may not look exactly as shown in figures.

Handle

Note: Use the handle (black plastic portion) to adjust the angle of the lampshade when the lamp is lit.
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LAMPE 
DE TABLE

!
INSTRUCTIONS CONCERNANT LE RISQUE 

D’INCENDIES OU LES DOMMAGES CORPORELS
LISEZ TOUTES LES INSTRUCTIONS

INSTRUCTIONS DE SÛRETÉ 
IMPORTANTES

GARDEZ CES INSTRUCTIONS

PH: (450) 665-2535, FX: (450) 665-0910

Ampoule 
Type A Max 40W

 (en sus)

Interrupteur

Écrou
Rotatif

Abat-jour

MISE EN GARDE:

POSEZ LA LAMPE TEL QU’ILLUSTR:

1. NE BRANCHEZ PAS LA LAMPE DANS LA PRISE AVANT QUE VOUS AYEZ COMPLETEMENT FINI L’INSTALLATION.
2. ATTENTION- CETTE LAMPE PORTATIVE A UNE FICHE POLARISÉE (UNE LAME EST PLUS LARGE QUE L’AUTRE)
     COMME FONCTION DE SÉCURITÉ AFIN DE RÉDUIRE LE RISQUE DE CHOC ÉLECTRIQUE.    CETTE FICHE
     ENTRERA DANS UNE PRISE DE COURANT POLARISÉE DANS UNE SEULE DIRECTION.   SI LA FICHE N’ENTRE
     PAS COMPLÈTEMENT DANS LA PRISE,   INVERSEZ LA FICHE.    SI CELA NE FONCTIONNE TOUJOURS PAS,
     CONTACTEZ UN ÉLECTRICIEN AGRÉÉ.    N’UTILISEZ JAMAIS DE RALLONGE À MOINS QUE LA FICHE NE SOIT
     INSÉRÉE ENTIÉREMENT.    NE MODIFIEZ PAS LA FICHE.        C.A.SEULEMENT.
3. POSEZ L'AMPOULE DE STYLE ET DE WATTAGE REQUIS.
4. POUR NETTOYER LE LUMINAIRE, L’ÉTEINDRE, ATTENDRE QU’IL SOIT FROID, PUIS LE NETTOYER AVEC 
     LINGE PROPRE ET DOUX.
N.B.:  Le produit peut différer de l’illustration ci-dessous.

Poignée

N.B.: Utilisez la poignée (portion en plastique noir) pour ajuster l’angle de l’abat-jour lorsque le 
luminaire est allumé.


